
東 華 三 院 馬 振 玉 紀 念 中 學  

家長教師會會員通訊 (05/19-20) 

家 長 校 董 選 舉 -登 記 家 長 /監 護 人 名 冊 事 宜  

 

敬 啟 者 ：  

 

根 據 教 育 局 之 家 長 校 董 選 舉 指 引 第 1 4 點 ：  

投 票 人 資 格  

1 4 .  所 有 學 校 現 有 學 生 的 家 長 均 符 合 資 格 投 票。學 校 教 師 只 要 是 現 有 學

生 的 家 長 ，也 有 權 投 票 。 所 有 合 資 格 投 票 的 人 士 都 享 有 同 等 的 投 票 權 。 每

名 家 長 不 論 其 就 讀 該 校 子 女 的 數 目 ，只 可 有 一 票， 並 以 個 人 身 分 投 票 。 為

便 行 政 安 排 ，家 教 會 可 分 發 兩 張 選 票 予 每 名 學 生， 讓 其 父 母 投 票。 如 學 生

另 有 監 護 人 或 實 際 管 養 該 學 生 的 人 ， 在 其 要 求 下 ， 也 可 給 予 選 票 。  

 

依 照 以 上 選 舉 指 引 ， 請   貴 家 長 及 /或 監 護 人 提 交 以 下 個 人 資 料 ， 以 便 稍

後 按 選 舉 程 序 向 所 有 合 資 格 之 投 票 人 給 予 選 票 。  

 

序 號  
家 長 /監 護 人

姓 名  
與 學 生 關 係  

家 長 /監 護 人  

聯 絡 電 話  

家 長 /監 護 人  

簽 署  

1      

2      

3      

如 有 需 要 ， 請 另 加 頁 補 充 。  

 

本人為          班學生                      (班號：     ) 之家長，特此聲明以上表格內的

所有資料正確無訛。 

 

家長簽名：____________________ 

家長姓名：____________________ 

簽署日期：____________________ 

 
 

請於六月十九日(星期五)或之前將已填妥之表格及回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何疑問，

請致電 2443 9899與選舉主任陳凱芝助理校長聯絡。 

 

此致 

貴家長 

   

東華三院馬振玉紀念中學家教會主席張慧玲謹啟 

 

 

 

_____________________________________________________________________________________ 

                                                      

（副主席梁家熙老師代行） 

二零二零年六月十二日 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Parent-Teacher Association Newsletter (04/19-20) 

Parent Manager Election - Collection of Parents/Guardians’ Personal Information 
 
12th June 2020  

 
Dear Parents 
 
According to Point 14 from the Guide for Parent Manager Election issued by the Education Bureau (EDB): 
 
Electors’ Eligibility  
14. All parents of current pupils of the school as defined in paragraph 4 above are eligible to vote. A teacher 
of the school who is the parent of a current pupil of the school also has the right to vote. All eligible 
electors have equal voting right. Every parent should vote individually and should have only one vote 
irrespective of the number of children the parent has at the school. For the sake of administrative 
arrangements, the RPTA may give pupils two ballot papers each for their parents to vote. A ballot paper 
may be given to the guardian of the pupil or the person who has the actual custody of the pupil if such a 
request is received and school’s verification is obtained. 
 
Following to the above point, the school would like to collect the personal information of your child’s 
parents and/or guardians, as for the distribution of ballot papers during the election process. For details, 
please refer to the Chinese version.    

 
Please kindly complete the table and return the signed reply slip by 19th June 2020 (Friday) to the class 
teacher. Please feel free to contact the Returning Officer, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9899 if you have any 
questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
 
Leung Ka Hei  
(For Chairperson of the PTA) 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


